

# 華興羽球社社團活動條款及細則 HH Badminton Terms and Conditions

# 華興羽球社社團活動條款及細則

## HH Badminton Club - Terms and Conditions

[中文版](#)

[English Version](#)

「分組打球」活動：週四晚上 Weekday Session: Thursday night

「親子場」活動：週六下午 Family Session: Saturday afternoon

球館 Facility: Zhu Badminton Centre

地址 Address: 98 Aidanfield Drive, Wigram, Christchurch

## 尊重彼此

在華興羽球社不斷發展壯大的同時，我們非常高興歡迎來自不同文化背景的球友加入羽球社。在這個包容友好的社團中，相互尊重是至關重要的。這不僅關乎成為一位體育好手，更關乎成為一個世界公民，傳承團結的精神。

我們想強調，在參加我們社團活動時，**尊重他人應該是您的首要任務。我們對任何不尊重行為或使用不適當語言的行為持零容忍態度。**我們相信，通過友善和理解的相互對待，我們可以打造一個每個人都感到受重視和支持的環境。

無論我們的差異是文化上的還是個人的，讓我們記住要以尊重和體諒的態度對待彼此。在羽球場內外，我們一起營造一個友好和諧的氛圍。因此，讓我們將尊重作為我們互動的基礎，並努力在HH羽球社這個多元化的社區中建立牢固的聯繫。

## 社團活動

- 羽球社在週間以及週末都有規劃社團活動，打球費用包含場地租金以及羽毛球。
- 社團活動採報名制，報名資訊都會在社團活動前1天公告在Line群組內。
- 為了確保大家打球的品質，每場社團活動都會有報名人數上限，詳細資訊請以每次公布的報名資訊為主。
- 羽球社保有接受或拒絕報名的最終決定權。

## 費用

- 轉帳帳號 01-0676-0184719-02
- 週間活動: \$12 / 2h
- 親子場活動: \$ / h(目前暫停)
- 打球費用可以現金或轉帳

## 自組團打球

- 在社團活動外，鼓勵各位自行相約打球。自組團代表請找Mike，他會協助處理場地線上預訂。
- 自組團訂場地費用為每場地每小時\$15，請自組團代表繳費給Mike。
- 自組團需自行準備羽毛球，或可跟Mike購買。

## 球館要求

球館對鞋子非常非常要求，在球館內打球請務必務必穿著羽球專用鞋，或是橡膠底(gum soled)的non-marking鞋。若穿著非前述兩種鞋子，球場管理員會禁止不符球鞋規定的人進場打球。

# 週間「分組打球」流程與規則

## 目標

分組打球的目標是要創造平衡的比賽。比賽越平衡，參與人員越能夠有愉快的打球經驗。為了達到這樣的目標，羽球社訂定了以下流程與規則。**任何人報名社團活動的同時，也就代表參與人員同意遵守以下流程與規定。**

## 報名

1. 週間羽球活動僅開放給13歲(含)以上成員報名。
2. 所有報名參加者的羽球程度皆須符合或高於[附件A](#)中級數3的要求。
3. 報名有「月繳」及「零打」兩種方式
  - 3.1. 「月繳」
    - 3.1.1. 「月繳」是以月為單位，球友們可以依照自身情況選擇哪些月份要加入「月繳」。(舉例，我七月跟十月確定週四都有空打球，但八月跟九月可能有些週四有事不能打球，那就可以報名加入七月跟十月的月繳。八月跟九月就透過零打報名。)
    - 3.1.2. 每個月最後一個週一，羽球社會在Line群組內公告下個月「月繳」的報名連結，以及應繳金額。
    - 3.1.3. 報名「月繳」的球友，須在月底前繳納應繳金額。若超過期限未完成繳費，則其報名失效。(舉例，二月中會公告三月「月繳」報名連結，應繳金額為\$40。報名的球友們必須在2月28日前現金或轉帳繳納應繳金額，以完成報名手續。超過2月28日仍未繳納應繳金額，則「月繳」報名失效。)
    - 3.1.4. 成功加入「月繳」的球友們，有參加該月週四社團活動的保障名額。
    - 3.1.5. 「月繳」球友該月週四若有事不能參加打球，可以轉讓保障名額給別人或請假。該月第一次請假會退費，第二次之後則不退費。轉讓保障名額或請假請通知Mike。另轉讓名額而產生的費用事宜，請雙方自行協調處理。
  - 3.2. 「零打」
    - 3.2.1. 週三早上羽球社會公告零打報名連結，點擊連結報名即可。
    - 3.2.2. 「零打」報名名額為總報名名額扣去該月「月繳」名額。
4. 除了幫自己報名，也可以幫朋友來報名。
5. 羽球社保有接受或拒絕報名的最終決定權。
6. **在沒有活動組織者同意的前提下，若參與者未依「活動計劃 Game Plan」來分組打球，羽球社會取消該參與者該次以及未來的報名。**
7. 社團活動組織者會公告最終參加人員名單。
8. 已報名者若有任何緣故而需取消報名，必須盡快通知社團活動組織者，以利其他人能填補其空位。

## 付款

1. 活動費用可以以現金支付，或是透過網路銀行轉帳繳納 (轉帳帳號**01-0676-0184719-02**)。

2. 「零打」費用請在社團活動當天繳清，最遲必須在社團活動後24小時內完成付款。
3. 「月繳」費用請參照3.1.3

## 分組打球與場地

1. 活動參與者會依照附件A(主) 以及/或者附件B(輔) 來進行羽球程度分級。
2. 羽球程度分級是由社團羽球程度分級小組成員共同評鑑。
3. 根據分級結果，活動參與者加入不同的比賽強度組別。
4. 若參與人員對於其分級結果有不同的看法，請向活動組織者當面表達意見，並共同尋求解決方案與共識。
5. 社團活動組織者都會針對每場活動擬定「活動計畫 Game Plan」(範例)，所有參與者皆需按照活動計畫中的安排來打球。
6. 參與人員若想挑戰高於其比賽強度組別，必須向活動組織者表達其挑戰意願，由活動組織者協助安排挑戰賽。

## 保留權利

- 華興羽球社保有對於本文件內容最終解釋的權利。
- 本文件內容如有變更，恕不另行通知。華興羽球社保留隨時變更或修改本文件的權利。此類變更、修改、增加或刪除在變動後立即生效。

# Respect, Respect, Respect

As our club expands, we're delighted to have players from diverse cultural backgrounds joining us at HH Badminton Club. In this inclusive and welcoming community, showing respect to one another is absolutely crucial. It's not just about being good at sports, but also about being a global citizen and embracing the spirit of unity.

**We want to emphasize that respect should be your number one priority when participating in our club. We have a zero-tolerance policy for any behaviours or language that are disrespectful.** We believe that by treating each other with kindness and understanding, we can create an environment where everyone feels valued and supported.

Regardless of our differences, whether they are cultural or personal, let's remember to approach one another with dignity and consideration. Together, we can foster a friendly and harmonious atmosphere both on and off the badminton court. So, let's make respect the foundation of our interactions and strive to build strong bonds within our diverse community at HH Badminton Club.

## Club sessions

- The club organises weekday and weekend sessions. The fee includes the cost for courts and shuttlecocks.
- All club sessions require booking. The booking information will be announced 1 day prior to the event.
- To make sure the quality of the event, there is a maximum booking number for each session. All the details can be found in the booking information.
- The club reserves the right to accept or decline bookings.

## Fee

- 01-0676-0184719-02 Bank account for pay via Internet banking
- Weekday session: \$12 / 2h
- Family session: \$ / h (currently paused)
- Pay by cash or via Internet banking

## Self-organised sessions

- Please contact Mike if you want to organise a session yourself. He'll help book the court(s).
- A self-organised session is \$15 per court per hour. The organiser pays the fee to Mike.
- You'll need to prepare shuttlecocks yourself, or you can purchase them from Mike.

# Rules about footwear

This is copied from ZBC website.

*“At ZBC, we have the rule of BADMINTON SHOES ONLY (otherwise gum soled non-marking indoor court shoes) to be used on our International standard high friction courts. High-quality courts come with high footwear requirements.”*

## SOP and Rules for Weekday Session

### Objective

The objective of the weekday sessions organized by HH Badminton Club is to ensure a pleasurable experience for all participants. The subsequent set of standard operating procedures and rules have been established to facilitate the achievement of this objective. By signing up or booking a session, individuals indicate their agreement to adhere to the SOP and comply with the rules.

### Session Registration/Booking

1. The weekday sessions accept registration/booking from participants who are 13 years old or above.
2. When booking a session, please ensure that you **meet or exceed the level 3** requirements outlined in [Appendix A](#).
3. There are two types of booking - “Pay Monthly” and “Pay By Play”.
  - a. Pay Monthly
    - i. "Monthly Payment" is done on a monthly basis. Members can choose which months they want to join based on their own schedules. (For example, if you know you are free to play on Thursdays in July and October, but might be busy on some Thursdays in August and September, you can sign up for "Pay Monthly" for July and October. For August and September, you can register as a "Pay By Play".
    - ii. On the second to last Monday, the badminton club will announce the registration link and the payment amount for the next month's "Pay Monthly" in the Line group.
    - iii. Members who register for "Pay Monthly" must pay the required amount by the end of the current month. If payment is not completed by the deadline, the registration will be invalid.
    - iv. Members who successfully join "Pay Monthly" are guaranteed a spot for the Thursday sessions of that month.
    - v. If a "Pay Monthly" member cannot participate on a Thursday, they can transfer their guaranteed spot to someone else or take leave. The first leave of the month will be refunded, but no refunds will be given for subsequent leaves. To transfer a spot or take leave, please notify the

organiser. Any fees incurred from transferring a spot should be handled between the two parties involved.

- b. Pay By Play
  - i. On Wednesday mornings, the badminton club will announce the registration link for "Pay By Play" Just click the link to register.
  - ii. The number of "Pay By Play" spots available will be the total registration spots minus the "Pay Monthly" spots for that month.
4. Participants are permitted to sign up or book spots on behalf of their friends who also wish to join the session.
5. HH Badminton Club reserves the right to accept or decline sign-ups or bookings.
6. **Without the consent of the event organizer, if a participant does not follow the "Game Plan" for team formation while playing, the club will cancel that participant's current and future registrations.**
7. The final list of participants will be announced by the organizer.
8. If a participant who has signed up wishes to cancel their booking, they must notify the organizer as soon as possible. This will allow the spot to become available again for others to reserve.

## Payment

1. Payment can be made either in cash or through Internet banking (**01-0676-0184719-02**).
2. All payments should be settled on the same day as the session and no later than 48 hours following the session.

## Play By Groups

1. Each participant will undergo an assessment of their badminton skill level, which will be determined using either the skill table outlined in [Appendix A](#) (primary) or the factors provided in [Appendix B](#) (secondary).
2. The assessment will be **conducted by the Skill Assessment Group members.**
3. Based on the assessment, each participant will be assigned a group.
4. Participants have the right to contest their assessment. If any discrepancies arise, they are encouraged to **discuss the matter with the organizers in person to find mutually agreeable solutions.**
5. The organizers of the club activities will develop a "Game Plan" for each session, and all participants must follow the arrangements outlined in the Game Plan ([example](#)) while playing.
6. Participants who wish to challenge themselves by playing at a higher game intensity level are advised to communicate their interest to the organizers, who will make the necessary arrangements.

# Reserved Rights

- HH Badminton Club reserves the right to the final interpretation of the contents of this document.
- Any changes to the contents of this document will be made without prior notice. HH Badminton Club retains the right to amend or modify this document at any time. Such amendments, modifications, additions, or deletions shall take effect immediately upon their implementation.

# Appendix A

Click [this link](#) if the image below is not easy to read.

Reference: Badminton Skill Level Grading System		
Level	程度說明	Description (ChatGPT translation)
1	剛接觸羽球學會比賽規則，並懂得比賽禮儀	Just started learning about the badminton game rules and understanding the etiquette of playing in a match.
2	在中場距離中高球來回10拍，發球有一半以上成功率	In the midcourt, I can consistently perform a rally of 10 shots, and my serving success rate is over 50%.
3	定點有一半可以打到2/3場後，發球有九成以上成功	From a fixed position, I can hit the shuttlecock to the back two-thirds of the court at least half of the time, and my serving success rate is over 90%.
4	清楚正確握拍法。長球男生定點可以打到後場，女生可以打到中後場。會基本平推，正反轉拍不順暢。	I have a clear understanding of the correct grip technique. As a male player, I am able to hit the shuttlecock to the backcourt from a fixed position, while female players can reach the mid-backcourt. I am confident in performing basic drives, but I struggle with smoothly executing forehand backhand switch.
5	清楚正確握拍法，略懂基本腳步，基本球路在非受迫時有一定表現	I have a clear understanding of the correct grip technique, and I have a basic understanding of footwork. I am able to demonstrate some proficiency in executing basic shots when not under pressure.
6	清楚正確握拍法，略懂基本腳步，並懂得基本輪轉，尚不熟練。已開始會殺球及切球。非受迫時移動長球可至中後場	I have a clear understanding of the correct grip technique, and I have a basic understanding of footwork. I am familiar with the basic rotation but not yet proficient. I have started to learn how to perform smashes and slices. When not under pressure, I can perform Clear shots to the other backcourt when moving.
7	殺球、切球或長球不論是定點或移動，成功率及穩定性有七成以上。已有基本防守能力，但無變化。	I have a success rate and consistency of over 70% when it comes to performing smashes, slices, and clear shots, whether from a fixed position or while moving. I have a basic defensive ability, but lack of variation.
8	有基本戰略及打點，熟悉輪轉概念，切球殺球長球吊球均有七成以上準確性。防守有些微變化。	I have a basic understanding of strategies and rallying points. I am familiar with the concept of rotation and can execute shots such as slices, smashes, clear shots, and drop shots with an accuracy rate of over 70%. I have incorporated slight variations in my defensive play.
9	切球殺球長球吊球有三種球路有九成以上準確性及質量。發力及力道已有強度，防守要有一定程度的變化及穩定性	I have an accuracy rate of over 90% and good quality in executing three types of shots: slices, smashes, clear shots, and drop shots. I have developed strength and power in my shots. In defense, I strive for a certain level of variation and stability in my play.
10	輪轉概念熟練並能活化運用，策略性戰略及打點皆能有效得分	I have a thorough understanding of the rotation concept and can actively apply it during gameplay. I am capable of effectively utilizing strategic plays to score points.
11	切球殺球長球吊球皆具準確性，發力、速度、策略兼具，輕鬆完成反拍各種球路。防守具有威脅性	I have accuracy in executing shots such as slices, smashes, clear shots, and drop shots. I possess power, speed, and strategic thinking, allowing me to easily handle various shots on my backhand. In defense, I have a threatening presence.
12	有高速度移位及靈敏地走位與步法。殺球切球吊球都具有高強度侵略性，常有一擊必殺的球路。	I have high-speed footwork and agile movement on the court. I can swiftly shift positions and have a good sense of footwork. When it comes to smashes, slices, and drop shots, I execute them with aggressive intensity. I often have a decisive and lethal shot that aims to end the rally.
13		Out of our league LOL
14		
15		

[Source](#)

## Appendix B

- **Footwork:** Observe the player's movement around the court. A skilled player will have quick and precise footwork and will be able to move smoothly and efficiently.
- **Strokes:** Look at the player's strokes, including their forehand, backhand, serve, and smash. A skilled player will have good technique and be able to execute these strokes with accuracy and power.
- **Shot selection:** Observe the player's shot selection and variety. A skilled player will be able to choose the right shot for each situation and have a wide range of shots in their arsenal.
- **Strategy:** Consider the player's strategic thinking and decision-making. A skilled player will be able to anticipate their opponent's moves and adjust their own strategy accordingly.
- **Consistency:** Look at the player's consistency in hitting the shuttlecock. A skilled player will be able to hit the shuttlecock with good timing and placement on a regular basis.
- **Speed and agility:** Observe the player's speed and agility on the court. A skilled player will be able to move quickly and efficiently to get to the shuttlecock.
- **Match performance:** Finally, consider the player's performance in a match or competition. A skilled player will be able to perform well under pressure and make the most of their skills and strategies.